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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Hogyan és hol jelentek meg a szabályozásban a szakmai min őség és a lakossági igény
szempontjai az általános iskolák megőrzésében??" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön 163 pontos cselekvési tervében a következőket mondta :

„Kiemelt figyelmet fordítunk a kistérségi közoktatási együttm űködésre, az
intézményfenntartói társulás kistérségi formában történ ő megvalósulására. Ennek érdekében
támogatjuk, hogy a kistérségi társulások vegyék át a fenntartói jogok gyakorlását . A
kistérségi társulásba kerüljenek be a középiskolák, s az általános iskolák. Ha az általános
iskola kevesebb, mint nyolc évfolyammal m űködik, működését akkor indokolt támogatni, h a
szakmai eredményesessége eléri a régió átlagát, s tagintézményi m űködését a település
lakossága többségében igényli. Ne lehessen támogatni azt a társulást, ahol nem a kistérség a
fenntartó . ”

1. A középiskolák hány százaléka működik társulásban?

2. Hogyan és hol jelentek meg a szabályozásban a szakmai min őség és a lakossági igény
szempontjai az általános iskolák megőrzésében?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .
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